
 

 
 
  
 

 

Schriftelijke vragen aan college of burgemeester 

(artikel 39 RvO) 

 

 

Datum: 9-9-2021 

 

 

Onderwerp: Vragen van de fractie van GroenLinks betreffende het Bestemmingsplan Fransiscushof 

Zuid      

 

 

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

1, Waarom legt het college een bestemmingsplan voor 163 woningen (een van de grootste 

projecten van Raalte voor de komende  jaren, Op 15 JULI ter inzage als het inspraak en 

inbreng van inwoners zo hoog in het vaandel heeft staan?,  

- aan het begin van het politiek reces,  

- in de week waarin de meeste inwoners op vakantie gaan 

- daar waar journalisten geen politiek gevoelige onderwerpen meer verwachten 

 

2. Wat was de urgentie van een inzageperiode die op een voor inwoners zeer ongelukkig moment 

valt., terwijl andere projecten juist getemporiseerd worden. 

 

3. Ten behoeve van de geluidsnormen is een vrijstelling van 62dB opgenomen. Hoe is het college aan 

deze norm gekomen? Waarom volstaat de norm van 45dB niet in de woonwijk. Er wordt immers een 

geluidswering aangelegd. 

    

4. Heeft de vrijstelling van 62dB in Fransiscushof Zuid ook consequenties voor het geluidsniveau in 

omliggende woonwijken zoals Fransiscushof Noord?  

 

5. Nu bekend is dat de geluidsnormen opgerekt moeten worden en bekend is dat er een bedrag van € 

2,5 miljoengereserveerd is voor geluidswerende maatregelen langs de N35 moet ook bekend zijn hoe 

hoog de geluidswering wordt en hoe hoog de N35 boven het maaiveld komt te liggen. Wilt u deze 

informatie met de raad delen? 

 

 

Toelichting:1 

      

 

 

 

 

Naam en ondertekening: Ralph Mulders, Fractie GroenLinks 

       

 
1 Indien nodig 



 

 

 


